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Abstract (en)
A ventilating element 10 for eaves comprises a strip profile 11 which is configured as a ventilating grid. Spacers 18 are separably provided on the
first longitudinal side of the strip profile 11. An eaves comb 20 is integrally formed on a second longitudinal side of the eaves ventilating element
10. The spacers 18 are connected to the strip profile 11 in an adhesively or cohesively bonded and separable manner via an annular portion 22.
<IMAGE>

Abstract (de)
Ein Trauflüftungselement 10 besteht aus einem Streifenprofil 11, das als Lüftungsgitter ausgebildet ist. An der ersten Längsseite des Streifenprofils
11 sind Distanzhalter 18 trennbar vorgesehen. An einer zweiten Längsseite des Trauflüftungselements 10 ist ein Traufkamm 20 angeformt. Die
Distanzhalter 18 sind über einen ringförmigen Abschnitt 22 mit dem Streifenprofil 11 materialschlüssig und trennbar verbunden. <IMAGE>
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